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Адрес Rak Ghani Glass UAE 
P.O.Box.6672 
Ras Al Khamiah UAE

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Containers Glass packaging by GGL is shaped up with comprehensive quality assurance in line with all relevant International glass containers
manufacturing quality standards. At Ghani, we produce alpha (light weight) glass containers on international standards, acceptable world over in
renowned companies. The pharmaceutical glass containers manufacturing plants of Ghani were the first to implement GMP standards (good
manufacturing practices) which is the basic requirement of all pharmaceutical companies of the region. All glass containers being manufactured are in
strict adherence to internationally renowned manufacturing standards and procedures for safety and environment control.

Ghani Glass has also taken the lead to establish the first ever Class 100,000 Clean Room facility for pharmaceutical glass containers along with world
class automatic shrink wrap packaging setup. This ensures no man handling and ready bottles for filling lines.

Company Profile of Rak Ghani Glass UAE

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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